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Referat fra Centerrådsmøde 16-1-2024, kl. 13.00 - 15.00 

Afbud: Ruth Jørgensen 

Referent: Solveig Hitz           

Valg af ordstyrer: Birgit Cady 

Godkendelse af referat fra 5-12-2023: Godkendt 

Nyt fra Centerrådet: 

Kommende arrangement i februar. Pris og dato for billetsalg: Der er lagt plan for frivilliges opgaver 

og billetterne er sat til salg; foreløbigt solgt 26 billetter. 

Status foldedør 1-sal- ansøgning sendt til ØBS 6. januar: Ansøgningen er behandlet på ordinært 

bestyrelsesmøde d. 15. januar, resultatet er ikke kendt. 

Status spiritus bevilling:10. januar har Jan V. O. sendt oplæg til Tina Østbye til videreformidling til 

Politiet. 

Status folder om brug af AV-udstyr og lys i salen-udsat 

Status Indkøb af Østergaard flag: Der er indkøbt 3 stk. flag. Bestyrelsen bedes være opmærksomme 

på når der er stormvejr og tage flaget ned. 

Stegepander til køkken 1-sal (Søren):Der indkøbes 3 stk.  pander med diameter på 28 og en 

sauterpande med låg. Der indkøbes desuden to stk. grydesæt. Søren Jensen indkøber  

Tæpperens dart– og billardrum: Efter rensning er der fortsat pletter(dette grundet rengøring med 

miljøvenlige rensemidler) der er derfor indhentet nyt tilbud fra professionelt firma. Vi afventer 

endelig pris 

Nye borde til salen (Ønske fra pensionistforeningen). Skal der samtidig indkøbes transportvogn til 

bordene: Der bestilles 20 stk. borde og en transportvogn dags dato. 

Rådets mening om evt. dansefest med ”Hvide sokker” i april/maj?: Udsættes til efteråret 2024 

Nyt fra Solveig/Lejre Kommune: 

Juleaften 2023- evaluering: Det gik meget fint og der var stor tilfredshed fra gæsterne samt fra de 

frivillige. Der afholdes evalueringsmøde d. 22. januar mellem de frivillige, repræsentanter fra ØBS og 

Lederen (Solveig) 

Møde med ØBS d. 8. januar- mødet udsat til 15. januar. Tilbagemelding fra mødet: Kort 

tilbagemelding fra juleaften. Fremlagt detaljer fra ansøgning til ØBS om ny skillevæg i Kavalergangen. 
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Beredskabsplaner: Solveig H. arbejder videre med disse i slutningen af januar 2024 

Elsikkerhedsattest salen: Er sat i kalenderen til fornyelse hver 2. år 

PR og samarbejde med Lejre Magasinet/ Klaus W. Rasmussen/ Conni Probst: Der bruges dele af 

puljemidlerne til betaling af interview. 

Status på løbende reklamespot på tv- skærme og infoskærme- Mogens: Mogens N. tager kontakt til 

Theis A. og finder ud af om der er en løsning 

Kan Centerrådets medlemmer være mere synlige i hverdagen?? Når borgerne kender Centerrådet, 

skaber det bedre dialog og vi får mange gode informationer direkte fra brugerne: 

Mogens N. laver oplæg om reklamefremstød på FB. Forslaget sendes ud til Centerrådets medlemmer 

om senest en uge. 

Oprydning efter arrangementer i huset, afholdt af andre end Centerrådet. Herunder drøftelse af om 

arrangørerne selv skal vaske duge eller?:’ 

Beslutning: Den enkelte gruppe/ organisation kan selv tage dugene med hjem og vaske. Alternativt 

skal det koste 25. kroner for at låne og få vasket en dug. Jytte J. laver forslag til instruks, både med og 

uden strygning 

Alle skal rydde op efter sig selv. 

Jytte J. forsøger at låne en elektrisk rulle så vi kan forsøge om dette er en løsning.  

Orientering om nyttejob koordinator: 

Annette Hvid fratræder sin stilling med udgangen af januar. Der er ansat afløser indtil der ansættes en 

ny Nyttejob koordinator. Der er indkøbt kurv til Annette Hvid (af driftsmidler) . Annette får kurven i 

denne uge  

Streaming af liveforedrag fra Århus universitet- behov for Smart TV i stuerne. Drøftelse af dette: Jan 

V. O. har talt med Århus Universitet og Østergaard er egnet til dette formål. Der er dog allerede et 

sådant arrangement i foråret 2024 i Sæby og de ønsker at have dette foråret.  Der tages kontakt til 

Århus Universitet igen i maj 2024 for at høre om Østergaard kan overtage Livestreaming i efteråret 

2024.  

Nyt Smart TV? Udsat 

Personalesituationen. Nye praktikanter: Ann Halberg er startet i praktik i 4 uger d. 15. januar. Ann 

skal, sammen med Camilla Fahy have stolegymnastik på Østergaard og i Nødager. 

Hvor længe fortsætter Mormor Mad:  Holder de to madhold sommerferie??: 
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”Pigeholdet” fortsætter hele sommeren undtagen i de to lukkeuger 

”Mandeholdet” holder ferie i maj, juni, juli og august. 

Medlemskab af Lejre Kunstforening: Der er enighed om at Centerrådet melder sig til Lejre 

Kunstforening for at kunne få bredere adgang til annoncering  

Status på økonomi ved Jan Vilstrup Olesen: Jan V. O. fremlagde regnskabet. Der indkøbes 20 stk. 

borde med transportvogn 

Centerrådet har modtaget 5000 kroner fra Lejre Kommune til støtte til arrangement d. 23. februar 

2024. Arrangementet skal sættes på Kultunaut- Solveig H. gør dette. 

Der ønskes bedre lys i salen; dette bevilges; Jan V. O. indkøber og opsætter. 

Nyt fra havekoordinator Jytte J: Jytte Janmoder om at opslag og breve ligges i hendes skuffe. 2 kopier 

pr. opslag, så sørger Jytte J. for opslag i motionskælderen og garagen. 

Jytte J. fortsætter i loppen, men indimellem er det fint med hjælp. 

Jytte J. stopper med at stå for haveholdet: der er to af de faste hjælpere, der gerne vil fortsætte uden 

Jytte J. i forgrunden. Alle bedes om at være behjælpelige med at tage det forefaldende udenfor. 

Nyt fra Hjemmesiden: Intet nyt. Dog tager Mogens N. kontakt til Theis A: om eventuelle forbedringer 

i forhold til Foto. 

Eventuelt:  Rødvinsglas indkøbt til festlige lejligheder (Jan) 

2 kulisser skal males; Lisbeth A. 

Der mangler deltagere til skakspil. Kender nogen nogen som kunne være interesseret/ Birgit C. 

Cooker i Køkkenet: Der laves aftale med Cooker om rensning efter behov v. Jan V. O. 

Rygning udendørs: Det er fortsat forbudt at ryge på de udendørs kommunale arealer. 

Centerrådet har fået henvendelse fra Bestyrelsen i Banko, der oplever at deres henvisninger vedr. 

rygning ikke bliver overholdt. De efterspørger person fra kommunen, men i første omgang går 

Solveig op i salen på tirsdag d. 23. og taler med deltagerne. Rygerne kan gå hen til rækværket ved 

nummer 54, hvor de kan ryge alt det de vil eller gå ud på fortovet. 

Punktet tages op igen på næste møde 

Næste møde: onsdag d. 14. februar, kl. 13-15, MVH. Lisbeth Andersen, Formand/ Solveig Hitz, Leder  
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